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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	 Orazággyű lQS1-iNVáűll érdés

Irományszám : Igy.,/,Ig3 4
Érkezett : 2017 NOV 13.

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Dr. Fazekas Sándor, földművelésügyi
miniszterhez,

„Meddig fedezik a csatást a Hortobágyon? ”
címmel, amelyre a választ , írásban (elektronikus formában) kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !
Először is hogy jön ahhoz, hogy válaszaiban egy képvisel őt kioktat?
Önnek alkotmányos kötelessége érdemi választ adni, aminek sorozatban nem tesz elege t
Miniszter Úr ?
Önök egy olyan intézményt hoztak létre, amivel nyilvánvaló csalásokat hagynak legalizálni .

A Hortobágyon a legelők rendeltetése, hogy környezetkímél ő módon legeltetéses állattartásnak adjon teret .
Ön a két írásbeli kérdésemre érdemi választ nem adott ugyan,( illetve az els ő esetén írt néhány állat
meglétéről), de leír egy olyan jelenséget, ami elképesztő: elismeri, hogy nincs megfelel ő mennyiségű állata a
nyertesnek, de azt írja, hogy teljesítési segédet lehet igénybe venni .
Miniszter úr nem gondolja, hogy ezzel hagyják kijátszani az alhaszonbérbe adás tilalmát, és a vállalt
állattartási kötelezettség teljesítését .
A Kehi ellen őrzésből már kiolvasható, a pályázatkor a nyertesek jelentős része nem rendelkezett
állatállománnyal . Ezt a későbbiekben sem pótolták azért, mert önök szemet szúrtak felette .
Ebből az is kiderül, hogy a nyertesek jelentől része nem tisztességes gazda, hanem jogtalan támogatás
igénybe vevő .
Miniszter Úr, önök elhiszik, hogy július közepén azért nincsenek állatok a legel őn, mert nem sikerül t

beszerezni a kihajtáshoz szükséges állatorvosi igazolásokat?
Ön azt is írja, llogy nem számít ki hol él . Ugye nem gondolja komolyan, hogy Londonból lehet a
Hortobágyon állattartást szervezni .
A fentiek alapján kérdezem :
Tud-e nekem ezekrő l a teljesítési segéd igénybevételekrő l írásos szerződéseket megküldeni?
Ismét kérdezem: Miért spekulánsoknak, és nem valódi állattartóknak adnak bérbe legel őket?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák, papírformátumr a
nem tartok igényt. Válaszait előre is köszönjük !

Budapest, 2017. november 13 .

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Gőgös Zoltán
országgyűlési képviselő
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